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A R U P Ä R I M I N E . 

 

 

Lugedes juulikuu „Tori Valla Teataja“ artiklit „Teedeehitustööd Tori vallas“ kus praktikant 

Meinhard Pulk kirjutab 2018.a. Tori valla teede pindamistest. Sauga piirkonna teede pindamistest 

hakkab silma, et välja on jäetud Pulli küla Koolimaja tee pindamine pikkuses 1,2 kilomeetrit. 

Tuletan meelde, et Sauga valla arengukavas oli nimetatud tee pindamine 2018 aastal.  Samuti 

müüdi Pulli külas nn.raudtee maja, et selle raha eest teostada Koolimaja tee pindamine. Samas 

toimus ka elanike küsitlus ja maja müügiga nõustuti tingimusel, et tee saaks pinnatud 

mustkattega. 

Valdade ühinemisel võttis ka Tori vald üle kohustused Sauga valla arengukava tagamiseks ja ellu 

viimiseks. Uus Tori Valla Volikogu võttis vastu 2018.a. eelarve, kus oli eraldatud ka 40000.- 

euri Koolimaja tee pindamiseks mustkattega. Eelarve võeti vastu ühehäälselt. 

Seega on tekkinud olukord, kus on eiratud endise Sauga valla arengukava, ühinemislepingut ja 

Tori valla 2018.a.eelarvega täitmisega seotud kohustusi.  

Siit ka küsimused: 

1. Kelle initsiatiivil ja miks ei täideta eelnevaid lepinguid ja 2018.a. eelarvet? 

2. Kuhu on suunatud Koolimaja tee pindamiseks ettenähtud 40000.- eurot.? 

3. Milliseid teed viiakse eelarveväliselt mustkatte alla  ühinenud valdades? 

4. Kas artiklis nimetatud teed on ka eelarvega kinnitatud? 

5. Miks Tori Vallavalitsus ei täida ühinemislepingut ja vallavolikogu otsuseid? 

6. Kas Koolimaja tee mustkattega pindamata jätmisel on ka korruptiivne hõng – nimetatud 

summa eest remonditakse tuttavate või asjast huvitatud isikutega seotud koduteid, 

kasutatud raha mittesihipäraselt või kadunud „ musta auku“ jne. 

7. Kas finantsnõunik on kinnitanud ajalehes nimetatud teede remondi ja eelarvele vastavuse. 

Tuletan veel kord meelde, et Tori Valla Volikogu otsused kannavad seaduslikku jõudu ja on 

vallavalitsusele tingimusteta täitmiseks. 

Ühtlasi teen ettepaneku, et Tori Valla Volikogu järgnevatel istungitel ja otsuste tegemistel 

võetaks aluseks ühinenud valdade arengukavad . 

Vastus palun esitada suusõnaliselt volikogu ees kui ka kirjalikus vormis minule. 

 

Lugupidamisega 

Ants Lopsik 

Volikogu liige 

10 september 2018.a. 

 


